
Zápis z jednání kolegia zástupců ASCHK ČR konaného dne 28.3. 2019 ve Velkém Rybníku 

Přítomni: Ing. I. Karbusický, Ing. L. Gotthardová CSc., MVDr. J. Dražan, A. Fiala, Ing. R. 

Klos, B. Políček, Ing. V. Sitter, MVDr. F. Horník, J. Rédl, JUDr., Ing. J. Staněk CSc., J. 

Zasadil, V. Švanda, R. Skřivan, Ing. K. Kratochvíle, Ing. J. Holčapek, Ž. Pfefrová, V. 

Bohdaský, MVDr. Z. Vítů, Ing. V. Jeníkovská, J. Podzemská, Mgr. K. Hanušová, Ing. D. 

Olejníček 

Host: P. Hurtíková 

 

Jednání bylo zahájeno v 11.00 

 

Přítomné přivítal MVDr. J. Dražan a předal slovo předsedajícímu jednání A. Fialovi. 

 

1) Zpráva o činnosti prezidia 

Prezidium 14.2. projednalo – pokutu od ČPI za nedodržení ŘPK při ZV IC. Změnu ŘPK ČT. 

Zprávu o hospodaření. Předvýběr hřebců v Olomouci. Výše fakturované částky Ing. Holíkovi. 

Nový web, e-shop, informace o PH. Jmenování rady PK HF, ČT, MH a ČMB odloženo do 

jednání VH. Apeluje na členy, aby zaslali včas tj. do 31.3.2019 seznam členů a delegátů na 

VH ASCHK a zaplatili členské příspěvky.  

 

2) Zpráva o hospodaření  

Přednesl B. Políček. Letošní rok bylo relativně problematické naplánovat rozpočet. A to 

především ze 2 důvodů – změny sazebníku poplatků a od 2. pololetí přijetí PK ČT. Žádali 

jsme standardně o dotační tituly na vedení PK, výstavnictví, zveřejňování výsledků 

plemenářské práce, zkoušky výkonnosti, genetické zdroje. Z našich zdrojů pak budeme nadále 

proplácet příspěvky na akcelerační programy jednotlivých plemen, inseminaci, ověření 

původu, příspěvky odborným svazům a pořadatelům ZV.  

 

3) Plán akcí na r. 2019 

B. Políček: 

Výstava For Horse 4.-7.4.2019 v Letňanech 

Ing. Kratochvíle – dotaz na ubytování 

Výstava „Koně v akci“ 24.-25.8.2019 Pardubice 

Výstava „Kůň“ 20.-22.9.2019 v Lysé nad Labem 

 

Equitana – L. Gotthardová, ZH Tlumačov 2 chl. a SCHKK koně p. Kroutila. Na stánku řada 

propagačních materiálů.  Diskutována možnost prezentace celé ASCHK na této největší 

světové chovatelské výstavě. 

 

4) Příprava KMK 

K. Hanušová informovala o tom, že byly schváleny zásady pro pořádání KMK ze strany ČJF, 

termíny, místa. Diskuse k podrobnějším informacím – účast valachů, zahraničních majitelů 

apod. Dalším tématem k jednání s ČJF je chovatelský modul v systému JIS. Konkrétní 

jednání budou probíhat po volbách v ČJF, které proběhnou 10.4.2019. 

 

5) Příprava VH 

Poměr 1:20, zahájení v 10.30. Místo konání Císařský hostinec Kladruby n. Labem, termín 

12.4.2019. Předsedající VH A. Fiala. 

 



Prezidium dnes projednalo žádost o přijetí SCHČTK. Nedoporučuje přijetí. Žádost má 

několik formálních nedostatků, neobsahuje podpisy 2 statutárních zástupců, nezaplatil roční 

členský příspěvek. 

Hlasování: všichni proti přijetí, zdržel se p. Karbusický. Kolegium nedoporučuje VH přijetí 

SCHČTK.  

 

Program jednání VH: 

 

a) Prezence  

b) Zahájení 

c) Volba předsedajícího a pracovních komisí 

d) Zpráva o činnosti a hospodaření 

e) Zpráva o výstavách a přehlídkách  

f) Zpráva revizní komise 

g) Vystoupení hostů  

h) Vyhodnocení ŠP jednotlivých odborných svazů, pro které je ASCHK UCHS 

i) Schválení Jednacího řádu revizní komise a volba předsedy revizní komise 

j) Diskuse 

k) Závěr 

 

 

6. Různé  

 

Ing. Karbusický – dotazy do diskuse na VH je možné zasílat v předstihu 

 

Diskuse na téma členských příspěvků – citace stanov členství. Výši stanovuje usnesením 

každá VH. Dr. Staněk rozporuje vázání členského příspěvku na jednotlivé chovatele v rámci 

svazu.  

 

Dr. Staněk – byla podána stížnost revizní komisi a doposud jsem neobdržel dopověď. 

Závěr: reagoval Dr. Horník, odpověď podáme 2.4.2019 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 13.30 

 

Zapsal: B. Políček 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 


